
Από τον Ανδρέα Καραγιάννη 

 

Οι άνθρωποι εγκαταλείπουν τα βιβλία 

 

Είναι πολύ σημαντικά τα βιβλία. Τα βιβλία είναι τόσο σημαντικά γιατί μας μαθαίνουν 

πράγματα, μας μαθαίνουν νέες λέξεις, μας κάνουν να φανταζόμαστε και δεν μας κάνουν 

απολύτως κανένα κακό. 

Τώρα θα σας πω και για τα ηλεκτρονικά. Τα ηλεκτρονικά μας κάνουν κακό, δηλαδή μας 

κάνουν να είμαστε θυμωμένοι, μας κάνουν να τυφλωνόμαστε και αν παίζουμε με αυτά, να 

μην φεύγουμε από εκείνα και στο τέλος να έχουμε προβλήματα αν παίζουμε για πολλές 

ώρες. 

Το πρόβλημα είναι ότι οι πιο πολλοί άνθρωποι παίζουν με τα ηλεκτρονικά αντί να 

διαβάζουν βιβλία που είναι πιο καλό να διαβάζουν βιβλία. 

 Σας παρακαλώ όσοι διαβάζατε αυτό το άρθρο να διαβάζετε βιβλία και να μην παίζετε 

πολλές ώρες ηλεκτρονικά. 


